
 
Protokoll fört vid styrelsemöte för POMS-Handikappsykologernas Yrkesförening 
2009-06-12 i Psykologförbundets lokaler, Vasagatan 48,  Stockholm. 
 
Närvarande: 
Kristina Nilsson 
Mattias Eriksson 
Tobias Skog  
Annika Olsson 
Susanne Fejne 
Stefan Lycknert 
Ingalill Tjelander 
Francoise Berglund-Le Beux 
 
§1  
Mötet öppnades av ordförande. 
§2  
Föredragningslistan godkändes. 
§3 
Justering av föregående mötesprotokoll: 
Genomgång och justering av föregående protokoll. 
 
§4 
Rapporter 
- Kristina talar om Elisabeth Svenssons skrivelse ”Bo i kapp”. 
- Kristina informerar om att vi  skänkte 500 kr. vid K.Erikssons bortgång.    
- Psykologpriset. Kristina har skrivit underlag till nominering av C. Renlund.  
Stefan informerar om psykoterapikonferensen han har varit på och som var mycket inspirerande: ett 
intressant program med bl.a. Ylva Nilssons presentation om bildterapi och bildstöd vid 
kartläggning, Bo Kahnbergs presentation, Terapimottagningen som presenterade ett par terapier 
med autistiska barn och en pratstund/diskussion mellan tre föreläsare. 
 
§5 Kassörens rapport. 
Deklarationen ärklar. Det finns 170.000 kr. på kontot. 
Tobias överlämnar idag en del av arbetsmaterialet till Inga Lill.  
 
§6 Skrivelser. Inga 
 
§7 Konferenser. 
Konferensen i Göteborg. 

- Det finns 40-45 betalda anmälda och 60 behövs.  
- Diskussion om den ekonomiska gränsen. En förlust på ca. 20.000 är acceptabel. 
- Reflektion. Det vore intressant att ha en paneldiskussion i slutet av konferensen. 
- Vi tar kontakt med Jessika för att få en uppdatering om antal anmälningar, om vilken 

föreläsare som ska ersätta Patricia Crittenden och för att få resonera om våra synpunkter ang. 
den ekonomiska gränsen och önskan om paneldiskussion.  

▪ Åke Pålshammar är den nya föreläsaren. Kostnaden är inte bestämnd men det blir 
inte mer än 15.000 kr. Temat är: ”koppling mellan känslor och neuropsykologi.” 
Jessika ska skicka information om Å. Pålshammar till Mattias som ska lägga ut dem 
på hemsidan. 



▪ Budgeten: 58.000 – 60.000 kr. En natt på hotellet kostar 600 kr. Lokalen är en stor 
aula som rymmer 250 personer och kostar 20.500 kr. Jessika ska undersöka om det 
finns en mindre lokal. Vi har vägt för- och nackdelar med en eventuell inställning. Vi 
informerar Jessika om beslutet att ta förlusten i stället för att nagga på föreningens 
”good will”.  
▪ Förslag. Vi föreslår om att ta anmälningar fram tills dagen innan och att lägga till ca. 
2 timmar paneldiskussion under konferensen. Tre studenter per dag kan skriva om 
föreläsningar 
 
 

- Mattias tar kontakt med Jessika och bjuder in henne till styrelsemötet den 4 september. 
- Reflektion. Det vore bra att ha rutiner för formell inbjudan av Seniorer till konferenser. 
- Diskussion om 2010- konferensens tema. Förslag om kognitiva och adaptiva 

förmågor/användning av skalor (ex. ABAS mm.) 
 
§ 8 POMS kontakter med andra organisationer. 
Tobias tar upp yrkesförenings nätverk och om nomineringen av de som ska vara med i arbetsgrupp 
med förbundsledningen. 
 
 
§9 POMS-bladet och Webb-information 
- Annika ska meddela om de nya styrelsemedlemmarna i bladet. Hon tar upp förslag till innehåll i  
nästa nummer. 
- Det kommer att stå en notis i bladet om att en summa av 500 kr. skänktes till minne av Kent 
Eriksson. 
- Tobias årsredovisning. 
- Annika tar upp artiklar som publiceras i INTRA och som kan vara intressanta: ex. en artikel av H. 
Hallerfors om gruppbostad, en skrivelse om K.Eriksson, Patrick Arvidssons skrivelse om begreppet 
utvecklingsstörning. 
Artikeln av Lena Mc Elwee sparar vi till ett annat nummer. 
- Annika ska skriva en länk till konferensen om ”Funktionshinder i tiden” som pågår i Stockholm 
den 6,7 oktober. Sista anmälan den 4 september. 
- Stefan ska skicka en skrivelse om K.Grunewald. 
- Francoise informerar Annika om att hon har tagit kontakt med Erik Domellöf som har en FoU 
tjänst i Umeå och pratat med honom om hans forskning. Han kommer att skriva en artikel om 
lateralitet för bladet.  
- Uppdateringen av hemsidan . Mattias och Stefan tar kontakt med psykologen i Oskarshamn för 
uppdateringen. 

 
§10 Styrelsens sida. 
Kristina håller på att skriva bl.a. om C. Renlund , om remissvar och om behov av skolpsykologer i 
varje kommun. 
 
§11 Uppdrag åt POMS-Handikappsykologernas yrkesförening.  
Inga. 
Alla har uppskattat Stefans väldigt bra skrivelse vid sista remissvar, om personer med 
funktionsnedsättningar. 
 
§12 Övriga frågor. 
Vi behöver två nya styrelsemedlemmar. Carina och Gunilla arbetar på det. 
Annika informerar att hon kan vara kvar som kontaktperson. 



Frågan om hedersmedlem tas upp vid nästa möte. 
 
§13 Mötet avslutades. 
Nästa möte blir den 4/9. 
 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet                                                     Justeras 
 
 
 
 
 
 
Francoise Berglund-Le Beux                               Kristina Nilsson 
sekreterare                                                            ordförande 
 
 
 
 
 


